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Kristiansand og Omegn skytterlag 

 

 Møteleder: 
Leder 

Møtedato: 
21. mai 2018 

Møtets formål: 
Styremøte 

Referent: 
Janne Kornbrekke  

 
Styremøte nr. 2/2018 

Møtested: 
Farvannet skytebane 

Neste møte: 
 

Møtedeltakere: 
Kjell Arild Kleivkås (KAK)        Janne Kornbrekke (JK)          
Jostein Furholt            (JF)           Krister Engvoll (KE) 
Liv Kirsti Gabrielsen (LKG)       Jan Dalene     (JD) 
Johan Nygård (JN) 

 Referat sendt tilstedeværende samt: 
 

Sak nr.: Saksfremstilling: Ansvarlig: 
10/2018 
 

Gjennomgang av referat forrige styremøte 
 

 

11/2018 Status i utvalgene (bane, ungdom, storvilt, husstyret) 
 
Liv- ikke vært mye utleie i år 
 
Ung.utv. – samling utsetter vi til høsten. Må snart ha skyteskole, 
oppsamlingsheat, eventuelt vente til august. Ungdomsutvalget 
planlegger dette i detalj. Samling kan organiseres som skyteprøve. 
 
Storvilt – OK. Brusautomat er på plass. Ønske fra medlemmer om 
vannautomat.  
 
Husstyret -  
 
Baneutvalg – dårlige bakskiver på 100m. Rekvisitter kjøpt inn. 
Under arbeid. Flere bør stå på lista til vedlikeholdsarbeid. Årlig 
gjennomgang på banen må skje snart. Ny oppussede skiver til 
cupen 29.mai. 
Skivetrekk – fortsatt innsamling av info. JF undersøker.  
 
Økonomiutv – som forventet. Ca halvparten har betalt 
medlemskontigent til nå.  
 
Hjemmesida – en direkte link til å finne terminliste. For mange 
klikk for å finne lista. 
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12/2018 Skivebu 

JN og Stein holder på med dette. 6 x 7 m2. Kan vi søke om 
spillemidler? Hvem er eier, i forhold til hvem som skal søke om 
spillemidler. Årsmøte har satt av 50 000 kr til dette.  

 

13/2018 Samarbeidsutvalget for Farvannet Skytesenter 
Arnfinn og Johan var på møte i samarb.utv. 2 fra hver + 1 fra 
kommunen.  
Gikk gjennom avtalene og skal vedta revidering senere.   
Deling på brøyting – 40%KOM, 30%KJFF, 30%KP eller tredeling 
på utgiftene.  
Bommen – deles på tre.  
Skilting – vente til pistolbanen er klar 
Dugnad på fellesareal – dele på utgifter, f.eks asfaltering 
Bygging av pistolbanen skulle ha begynt beg. av april. 
Renseanlegg, drift og vedlikehold KJFF betaler 30%. Dette er en 
økning.  
Medlemmer av KJFF skal betale som vanlig, ingen rabatter. Dette 
gjelder også hvis vi skal delta hos dem. 

 

14/2018 Elgbanen 
«KJJF kan etablere elgbane» ifølge kommunen. 
De er interessert i å bygge, men vil ha et samarbeid med KOM. Vil 
ha et nytt møte med dem om dette. Kjell Arild og Arnfinn N møter 
for et første møte. 
Da må det settes ned et utvalg fra begge parter til det videre 
arbeidet. Hvem bør være i utvalget for oss? 
Tippemidler. Avtale må lages først. 

KAK kontakter 
KJFF 

15/2018 Diverse/info  
 Status etter arrangerte stevner 

Feltstevnet ok 
Skagerakst medaljer skal bestilles og deles ut 
 

 
 
KAK 

 Iveland var interessert i de gamle skivene 10 stk og 5 monitorer. 
30 000 kr. 

 

 Cup skyting 29.mai 
Legge inn påmelding. Husk reine skiver. Kl 1730. Vanlig trening 
etterpå på 100m. 2 Lag på 200m. 

 

 Frende Cup 2019/LDKS 2019 
Vi vil søke. Møte har vært. KOM, Froland og Drangedal. Søknad 
sendes etter LS. KOM Stang og felthurt. Mykland har 2 stevner i 
stang og felthurtig. 
 
LDKS 2019. Henvendelse sendt til Samlaget. Vi har ikke mulighet 
til å arrangere dette.  

 

 Gavepremie LS og LDKS 
600 kr til LS, LDKS 400 kr 

 

 Megalink stang/FH 
Dialog m dem. De kommer og vil skifte hele armen på skive 3 A 
og B. Juni 2018.  

 

 Avtale med NROF  
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Den er laget, men ikke underskrevet ennå. KAK tar kontakt til 
møte og underskriving.  

 Hellemyrhallen – Avtale med kommunen 
Gunnstein prøver å få laget en ny med samme mal som Sukkevann. 
Må underskrives. 
Luft avsug på Hellemyr, dårlig. Snakke med Kjell T.  

 

 Kloakkrenseanlegg 
Av og til en del lukt i huset. Mail sendt til BRG.  
Otto på saken. 

 

   
 Landslotteri 

100 lodd  
Deles ut blant styret.  
Loddene betales til Jan.  
Eventuelt kan vi bestille flere lodd neste møte 
Unger har ikke lov å selge. Står ikke i infobrev.  

 

   
   
   
   
 Møte hevet kl 22:10 

 
 

  
_____________________    ________________________ 
 Kjell Arild Kleivkås            Janne Kornbrekke 
Leder                                     Nestleder/sekretær 
 
______________________    _________________________ 
Jan Dalene                              Johan Nygård 
Kasserer                                  Leder baneutvalg 
 
______________________    __________________________ 
Krister Engvoll                       Jostein Furholt 
Leder ungdomsutvalg             Leder jegerutvalg 
 
______________________ 
Liv Kirsti Gabrielsen 
Leder husstyre 
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